
 

Planificació amb bon criteri i avaluació de resultats 
 
La passada legislatura es van elaborar diversos plans com el de Joventut, Comerç o el Pla                
d'acció per a l'energia sostenible (PAES); en aquell moment ens van semblar adequats, és              
per això que la CUP hi vam votar a favor. Actualment, sabem que s’està treballant amb el                 
Pla d’Igualtat Municipal i en un nou Pla de Joventut.  
 
Planificar les accions a mig-llarg termini, hauria de ser una prioritat de qualsevol             
institució pública. Sembla que el POUM es començarà a desenvolupar enguany, malgrat            
l’hem estat esperant i exigint des de fa anys. Com hem dit diverses vegades, si haguéssim                
tingut un POUM ben fet s’haurien evitat problemàtiques com l’Hort del Coques i tindríem un               
desenvolupament urbanístic molt més curós.  
 
Tots aquests plans han de servir per realitzar accions efectives i han de comptar amb               
la participació de tots els agents implicats. No només les forces polítiques, sinó totes              
aquelles entitats, organismes o empreses a les quals pugui afectar o puguin ajudar a              
configurar les accions cabdals del Pla. És necessari aquest quòrum, tant en la fase de               
diagnòstic, de redacció i en l’avaluació sobre quines accions han tingut resultats positius i              
quines no. 
 
Precisament, la CUP va demanar les memòries d'avaluació del Pla Local de Joventut i del               
PAES. Ara bé, el govern de Junts per Riudoms no està actuant correctament, fa molts               
mesos que vam sol·licitar aquesta informació i encara no hem rebut cap resposta. 
 
Ens consta que en la redacció del nou Pla de Joventut i el Pla d’Igualtat Municipal però s’ha                  
tingut poc en compte la participació de les entitats i la resta de la població de Riudoms. És                  
incongruent fer un Pla d’Igualtat per a la ciutadania sense comptar amb aquesta. Demanem              
a l’equip de govern que faci aquests plans de la forma més democràtica possible i               
que també expliqui els resultats dels plans anteriors. En cas contrari, tindrem una gran              
quantitat de plans sense cap impacte positiu per a les riudomenques.  


